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Zápis č. 06 z jednání investiční komise konaného distanční formou 

prostřednictvím e-mailu dne 10.03.2021  

 
Přítomni: Ing. Radek Černý, předseda komise 

 Ing. Jaroslav Mácha 

 Ing. Václav Pavlečka 

 Ing. Bohuslav Beneš 

 Martin Kostínek 

 Bc. Jan Jedlička 

 JUDr. Martin Kupec, Ph.D. 

 Kateřina Jarošová, BBus 

 

Program:  1. Zpráva o činnosti IK v roce 2020. 

 2. Plán práce IK na rok 2021. 

 3. Přehled plánu investic a oprav MM na rok 2021. 

 4. Různé. 

 

Průběh: 

S ohledem na stávající situaci – nouzový stav, nařízení a opatření vlády, a i z důvodu 

bezpečnosti a ochrany zdraví všech, proběhlo, na základě předchozí domluvy s předsedou 

komise panem Ing. Černým, jednání komise „distanční formou“. K jednotlivým bodům 

programu obdrželi všichni členové IK podklady prostřednictvím e-mailů. 

Z minulého zápisu č. 5 nebyly uloženy žádné úkoly a nebyly vzneseny žádné připomínky.  

 

Ad. 1: 

Ke zprávě o činnosti IK RMM za rok 2020 nebyly žádné připomínky. 

Závěr: Všichni členové IK berou zprávu na vědomí a souhlasí s jejím předložením do 

RMM. 

 

Ad. 2: 

Všichni členové komise byly seznámeni s návrhem plánu práce IK na r. 2021. Rovněž k němu 

nebyly připomínky. 

Závěr: Členové IK berou návrh plánu práce IK na r. 2021 na vědomí a souhlasí s jeho 

předložením do RMM. 

 

Ad. 3: 

K předloženému Přehledu plánu investic a oprav MM na rok 2021 vznesl pan JUDr. Kupec, 

Ph.D. připomínku, že mu v plánu chybí investice, které dlouhodobě prosazuje. Jedná se o 

zbylá dvě parkoviště v Komenského ulici, a zahájení přípravy (na 2022) alespoň jedné z ulic v 

desolátním stavu (v některých případech i spolu s chodníky): Havlíčkova, Sokolovská, 

Gen. Svobody. A zvažovanou investici Rekonstrukce oválu na letním stadionu odložit z roku 

2022 na rok 2023. Na toto reagoval pan Ing. Mácha, který zásadně nesouhlasí se zařazením 

zejména parkovacích ploch v Komenského ulici do plánu investic. Ostatní členové nemají 

připomínek a souhlasí s předloženým Přehledem plánu investic a oprav MM na rok 2021. 

Závěr: Členové IK berou Přehled plánu investic a oprav MM na rok 2021 na vědomí a 

souhlasí s jeho předložením do RMM. 
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Ad. 4: 

Předseda Investiční komise RMM pan Ing. Černý informuje členy komise, že od 02.03.2021 

pan Michal Polanecký podal rezignaci na členství v IK RMM. 

 

Příští jednání investiční komise proběhne pravděpodobně v květnu 2021.  

 

V Milevsku 10.03.2021 

 

 

 

 

 

 

Ing. Radek Černý v. r. 

předseda Investiční komise RMM 

 

 

 

 

Zapsala: Kateřina Jarošová, BBus, tajemník IK 


